
 
 

Zápis z 21. veřejného jednání zastupitelstva obce Želeč, které se 
konalo dne 20. 6. 2018 od 18 hodin v obřadní místnosti obecního 

úřadu v Želči 
 

 

Přítomno: 9 členů ZO  
Ladislav Stejskal, Jaroslav Čížek, Ing. Luboš Rypáček, Ondřej Kadlec, Marcela Novotná, Ing. 
František Novotný, Pavla Štefanová, Bohdana Břendová, Dagmar Lanžhotská 
 
 
Omluveno:  6 členů ZO  
Václav Říha, Jiří Slaba, J. Houdek, J. Čaněk, M. Liška, Šárka Hrušková 
 
Program jednání: 

1.  Zahájení, volba orgánů jednání. 

2.   Zpráva o činnosti rady. 

3.   Stanovení počtu členů zastupitelstva obce na další volební období. 

4.   Schválení závěrečného účtu a celoročního hospodaření obce za 2017. 

5.   Schválení půjčky z Fondu rozvoje bydlení. 

6.  Schválení rozpočtového opatření č. 201808. 

7.   Schválení směny pozemků (LC Kozlov) 

8.   Schválení dodatku č. 1 na akci LC Bezděčín 

9. Schválení smlouvy o pachtu 

10. Projednání opravy polní cesty Bezděčín 

11. Diskuse.  

12. Usnesení, závěr. 

 

 

1. Přítomné zastupitele a občany přivítal starosta obce p. Stejskal a seznámil je 
s programem dnešního jednání. 
Hlasování o programu: pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Návrh na orgány jednání: 
- zapisovatel: Lenka Rejlková 
- ověřovatelé zápisu: Dagmar Lanžhotská, Bohdana Břendová 
- návrhová komise: Ing. Luboš Rypáček, Marcela Novotná 

Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

2. Starosta obce seznámil přítomné s činností rady obce, která se sešla od posledního 
zasedání zastupitelstva 1x. Rada schválila: darovací smlouvy, doložku k podnájemní 
smlouvě TJ Sokol – fotbalové hřiště, záměr pronájmu pozemků, 200,- Kč na závod 
Selské baroko, smlouvu na VB se společností E.ON, rozpočtové opatření č. 201807, 
zhotovitele rekonstrukce lesní cesty Kozlov – Jiří Koranda z Radimova, záměr 
pronájmu nebytového prostoru v KD Želeč 
 
Dále starosta obce informoval o započetí prací na sportovišti v Želči, o přípravě ČOV 
Bezděčín, o dokončení MŠ v Želči. 



 
 

3. Zastupitelstvo obce stanovuje usnesením č. 25/18 počet 15ti členů zastupitelstva pro 
volební období 2018-2022 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

4. Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje usnesením č. 26/18 účetní závěrku obce 
za rok 2017 sestavenou ke dni 31. 12. 2017 bez výhrad. 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje usnesením č. 27/18 závěrečný účet obce 
za rok 2017 sestavený ke dni 31. 12. 2017 vyjádřením souhlasu s celoročním 
hospodařením, a to bez výhrad. 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje usnesením č. 28/18 opatření k nápravě 
zjištěných chyb a nedostatků uvedených ve zprávě o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2017. 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

5. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 29/18 půjčku z rozvoje bydlení pro Mariku 
Knězů, Želeč 102 ve výši 100.000,- Kč. 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 

 
6. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 30/18 Rozpočtové opatření č. 201808 

Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

7. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 31/18 záměr směny oddělených částí 
pozemku parc.č. 490/2 o výměře 187 m2 v KÚ Želeč u Tábora, ve vlastnictví pana M. 
Kadlece a pozemku parc. č. 1616/A o výměře 187 m2 v KÚ Želeč u Tábora, ve 
vlastnictví obce Želeč. Uvedené pozemky vznikly oddělením dle GP pro rozdělení 
pozemku č. 586-35/2018 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

8. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 32/18 Dodatek č. 1 k SoD s firmou Hydro 
& Kov s.r.o., Třeboň na akci „Rekonstrukce lesní cesty na p.č. 879/1 v KÚ Bezděčín“ 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

9. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 33/18 smlouvu o pachtu č. 197-842/2018 
se státním podnikem Lesy České republiky, s.p. na část pozemku parc. č. 261/2 o 
výměře 1500m2, který je součástí vodní plochy rybníka Lumhárek.  
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

10. Zastupitelstvo obce schvaluje usnesením č. 34/18 opravu polní cesty Bezděčín parc.č. 
869/3 a 779/1 část firmou Hydro & Kov s.r.o. 
Hlasování:  pro: 9  proti: 0 zdržel se: 0 
 

11. Diskuse 
- zápach v Želči – bude provedena kontrola na skládce a po dohodě s ostatními 

obcemi proběhne jednání s firmou Rumpold 
 
 
 
 



12. Usnesení, závěr 
Usnesení přednesl Ing. Rypáček. Nikdo neměl připomínky a doplnění. 
Hlasování:   pro: 9     proti: 0 zdržel se: 0 

 
 
 
Zapsala: Lenka Rejlková 
Ověřovatelé zápisu: Bohdana Břendová, Dagmar Lanžhotská 
Starosta obce: Ladislav Stejskal 


